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Timing 

Vendredi 8 septembre/ Friday, September 08th

09.30 Briefing Pilotes / Drivers briefing (Pit Building, staircase 2 – 1st floor – left hand side)

11.17 – 11.57 : Free Practice 1
16.16 – 16.56 : Free Practice 2

19.00 : Apéritif / Barbecue at PCCF Hospitality

Samedi 9 septembre/ Saturday, September 9th 

10.10 – 10.40: Qualifications / Qualifying
16.05 – 16.35: Course 1 / Race 1 

Dimanche 23 avril / Sunday, April 23rd 

11.40 – 12.10: Course 2 / Race 2
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Track Limit : 
- System Alkamel  : T1 & T9 & T10 (plus d’information lors du drivers briefing / More information during the drivers briefing)
- Marshals on track

Le directeur de course utilisera un système de communication radio avec les Team Managers/ The race director will use Radio system with 
the Team Managers

Parc Fermé : Paddock PCCF

Podiums
3 Pro / 3  Pro-Am / 3 Am / 3 Rookies  iront sous le podium / 3 Pro / 3 Pro-Am / 3 Am / 3 Rookies will go under the main podium 

Retour au paddock : les voitures devront patienter à la sortie du paddock principal en ligne avant de monter dans le paddock 
afin d’éviter l’engorgement dans la montée.
Back to the paddock : cars will have to wait at the exit of the main paddock in line before entering the paddock in order to 
avoid trafic on the climb.
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Bulletin d’information – Procédure du Collège des Commissaires Sportifs

Pour la saison 2023 de la Porsche Carrera Cup France, la transmission des décisions aux concurrents concernés se fera de la façon suivante :
• Envoi par mail de la décision au team manager (ou à l’adresse mail fournie par le team) par le Collège des Commissaires Sportifs
• Réponse du team manager sur l’adresse d’envoi (stewardsPCCF@outlook.fr) accusant bonne réception.
• En l’absence de réponse, la décision sera réputée reçue 30 minutes après son envoi
L’adresse stewardsPCCF@outlook.fr est exclusivement réservée à l’envoi des décisions du Collège des Commissaires Sportifs et aux accusés de réception.
Aucune autre communication ne peut être transmise à cette adresse.

Information bulletin – Procedure of the panel of the Stewards

For the 2023 season of the Porsche Carrera Cup France, the transmission of decisions to the competitors concerned will be done as follows:
• Sending by email of the decision to the team manager (or to the email address provided by the team) by the panel of the Stewards
• reply from the team manager to the sending address (stewardsPCCF@outlook.fr) acknowledging receipt.
• In the absence of an acknowledging receipt, the decision will be deemed received 30 minutes after it is sent.
The address stewardsPCCF@outlook.fr is exclusively reserved for sending the decisions of the Stewards and acknowledgments of receipt. No other
communication can be sent to this address.
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